
Zápis z jednání školské rady: 

Dne 10. 10. 2023  

Přítomni: Mgr. Martina Kosíková, Jolana Trčková, Kristýna Pavlíčková, Mgr. Libor Balga 

Omluveni: Ing. Dagmar Pavlíková Nešporová, Mgr. Barbora Šlosar  

Hosté: Mgr. Michal Vrzal (ŘŠ) 

Program: 

1. Volba zapisovatele a ověřovatele zápisu, schválení programu 

2. Schválení výroční zprávy o činnosti školy 

3. Schválení dodatku k ŠVP 

4. Předložení návrhu nákladů pro rok 2023 

5. Diskuze 

 

 

1. Zapisovatelem zvolena Mgr. Kosíková, ověřovatelem zvolena Mgr. Kristýna Pavlíčková, program 

schválen – jednohlasně. 

2. Výroční zpráva schválena bez připomínek 

3. Dodatek č. 10 v ŠVP schválen bez připomínek 

4. Přítomní členové školské rady se seznámili s návrhem rozpočtu na rok 2024 – bez připomínek 

5. Diskuze 

- ŘŠ seznámil přítomné s modernizací školy (interaktivní panely v šesti třídách, renovované vestavěné 

skříně ve třídách, vybudování nového oddělení školní družiny, vybavení ve ŠJ)-investice obce 

Tvrdonice s částečným přispěním obce Kostice 

- nabídka využití zimního stadionu v Břeclavi pro výuku bruslení – k výuce bruslení v hodinách TV 

škola využívá venkovní kluziště v obci Kostice 

- dopravní situace-v týdnu od 18. 9. – 22. 9. proběhla na škole akce „ Pěšky do školy“, akce byla 

hodnocena kladně 

 

Zapsala: Mgr. Martina Kosíková 

Ověřila: Kristýna Pavlíčková 

 


